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Höstro 
 

När ärendet om att ställa om Höstro till trygghetsboende fattades på 

kommunfullmäktige under hösten 2023, så togs det inom de styrandes budget. Vi ville 

ha en utredning om det överhuvudtaget var möjligt att ställa om, om ens lämpligt. 

Denna utredning skulle göras innan man eventuellt skulle besluta att ställa om det. När 

kostnad och allt annat är redovisat. Istället har nu styrande börjat avveckla Höstro i 

snabb takt, utan att det ens finns en ordentlig plan för vart de äldre ska ta vägen. Vi i 

Sverigedemokraterna har flertalet gånger lagt förslag om att dra in på antalet 

administrativa tjänster, antalet chefer och kulturen. Skola, vård och omsorg måste i alla 

lägen komma först. Vi vill bevara Höstro i nuvarande regi, som särskilt boende.ten 

202h omsorg måste i alla lägen komma först. Vi vill bevara Höstro i nuvarande regi, som särskilt 

Med anledning av ovanstående föreslår vi kommunstyrelsen besluta: 

 

- Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att upphäva beslutet 

taget 2023-11-14 att ge omsorgsnämnden i uppdrag att ställa om Höstro till 

trygghetsboende samt konkretisera såväl en övergång från särskilt boende till 

trygghetsboende som innehåll på Höstro 

 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 

Stina Isaksson  

Maj Brodin 

Karl-Yngve Dahlgren 

Mats Gustafsson 

 

 


